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Abstract (en)
[origin: WO8906727A1] A frame is useful for building glass brick walls. Edge sections of the glass bricks rest on support sections of laying pieces
mounted on flat strips arranged between the walls. Two parallel U-profiles (12) at a distance apart have a ridge which rests on a base. Each U-
profile (12) receives a distance profile (10) on which the edge sections of adjacent glass bricks (14) rest, possibly via intermediate laying pieces. The
distance between the U-profiles is approximately equal to the width of the flat strips.

Abstract (fr)
Un cadre permet de fabriquer des murs en briques de verre entre lesquelles sont agencées des bandes plates sur lesquelles sont montées des
pièces de pose pourvues de sections de support sur lesquelles s'appuient des sections des bords des briques en verre. Deux profilés parallèles en
U (12) mutuellement espacés comprennent chacun une branche qui s'appuie sur un fond. Chaque profilé en U (12) reçoit un profilé d'écartement
(10) sur lequel s'appuient des sections des bords des briques en verre (14) adjacentes, éventuellement par l'intermédiaire de pièces de pose.
L'écart entre les profilés en U correspond approximativement à la largeur des bandes plates.
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